
1

Punten voor de rondvraag commissie ED de dato 31 mei 2023

Fractie Vraag

AB ---

VSP ---

PGP Diversificatie
Met betrekking tot diversificatie gaf de wethouder in de vorige vergadering (gecombineerd met AZM) aan dat niet alle onderwerpen in het eerste 
jaar na de verkiezingen behandeld kunnen worden. De agenda van de Commissie ED is tot op heden zeer mager geweest. Waarom geen 
themasessie/brainstorm om mogelijkheden te verkennen op dit gebied en wensen en ideeën van verschillende partijen te inventariseren? Dat 
kan een eerste aanzet zijn om dit dossier handen en voeten te geven. Daar is weinig ambtelijke ondersteuning mee gemoeid, maar dan zetten 
we wel een eerste stap om onze verkiezingsbeloftes waar te maken. 

• Is de wethouder bereid hier met commissie- en raadsleden over te brainstormen?

Agrarische scan

In de beantwoording van vragen over diversificatie van economische activiteiten (concept verslag gecombineerde commissie Algemene Zaken en 
Middelen & Economisch Domein Openbare commissievergadering 20 maart 2023) heeft de wethouder aangegeven dat er een agrarische scan 
wordt uitgevoerd om de vitaliteit van de agrariërs te toetsen. 

• Wanneer worden de resultaten van deze scan verwacht? 

Keurmerksticker
Als afgehandeld punt (23) op de actielijst staat de keurmerksticker. Hier is budget voor vrijgemaakt. 

• De vraag is hoe het staat met de uitvoering van dit initiatief?

Par’Course 
Enige tijd geleden is gesproken over de leegstand (brouwerij en woningen/villa gedeelte) op het Par’Course terrein. Wijckerveste BV is aan de 
slag gegaan met de verdere invulling van het terrein. 

• Zijn er inmiddels huurders gevonden? Zo niet wat is de volgende stap?

VVD Kerstmarkt 2023/2024 (betrekken bij presentatie J. Wauben) 
Naar aanleiding van de brief van KHN Valkenburg waarin zij hun zorgen uitspreken over de toekomst van de Kerstmarkt zouden wij graag een 
toekomstperspectief horen van de wethouder voor 2023/2024 en eventueel op langere termijn.
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De Kei
De Valkenburgse VVD zet zich in voor de terugkeer van “De Kei” naar het dr. Erensplein. Nu zagen wij op social media berichten dat dat niet 
mogelijk zou zijn omdat de ondergrond dit gewicht niet zou kunnen dragen. 
• Klopt dit? 
• Kan dat onderzocht worden? Graag reactie van de wethouder.

CDA Situatie afwerking rand bos Brakkeberg (achter Geulzicht) (doorgeschoven vanuit commissie FD) 
De situatie rond de Brakkeberg (aan de rand van het bos, achter Geulzicht) baart ons enige zorgen.
Er heeft een enorme grondverplaatsing plaatsgevonden en het lijkt alsof er veel bomen zijn gerooid. Daarnaast maken wij ons zorgen over de 
afwatering in de huidige situatie.
• Kan het college ons aangeven of dit allemaal geheel volgens afspraak is verlopen? 

Samenwerking met de 050 gemeenten
• wat is de stavaza mbt de samenwerking met de 050 gemeentes?
• zijn er onlangs nog bijeenkomsten geweest en wat zijn daarvan de highlights?

Bankautomaat aan het Walramplein
• Wat is de stand van zaken m.b.t. de plaatsing van de bankautomaat aan het Walramplein?

Invulling terrein Par’Course
• Kunt u ons zeggen hoe het staat met de invulling van het terrein van Par’Course? Daarbij kijken wij vooral naar de leegstaande Villa, het 

brouwerij gedeelte en de panden gelegen aan de Plenkertstraat.


